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Rada Powiatu Obornickiego 
Radni 

Protokół nr 67/ 2023 

LXVII Sesja w dniu 23 lutego 2023  

Obrady rozpoczęto 23 lutego 2023 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 16:05 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 17 członków. 

Obecni: 

1. Wiesław Bartkowiak 

2. Anna Biedna 

3. Michał Bogacz 

4. Błażej Cisowski 

5. Waldemar Cyranek 

6. Piotr Desperak 

7. Mariusz Drewicz 

8. Andrzej Ilski 

9. Bogusław Janus 

10. Piotr Neter 

11. Zbigniew Nowak 

12. Anna Nowicka 

13. Andrzej Okpisz 

14. Agata Pasternak 

15. Przemysław Szrama 

16. Renata Tomaszewska 

17. Katarzyna Woźniak 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że na ogólną liczbę 17 radnych, zgodnie z listą obecności 

w sesji bierze udział 17 radnych, co stanowi spełnienie wymogu art.13 ust.1 ustawy z dnia 5 

czerwca 1998 roku o samorządzie powiatowym i Rada Powiatu Obornickiego jest władna do 

prowadzenia obrad i podejmowania prawomocnych uchwał. Poinformowała również, że 

przebieg sesji jest nagrywany i będzie dostępny na stronie starostwa, a protokół z sesji 

sporządza Katarzyna Marciniak. 

 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Bogusław Janus wyjaśnił, że porządek obrad radni otrzymali drogą 

elektroniczną na maila oraz został udostępniony do programu esesji. Następnie zapytał czy 

ktoś z Państwa radnych ma uwagi co do przedstawionego porządku obrad bądź propozycje 

zmian.  
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Wobec braku głosów Przewodniczący Rady poinformował, że porządek obrad jest bez zmian 

i przeszedł do następnego punktu. A porządek obrad przedstawiał się następująco. 

Porządek posiedzenia:  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.  

2. Przedstawienie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z LXVI sesji Rady Powiatu.  

4. Informacja o pracy Zarządu i wykonaniu uchwał Rady Powiatu Obornickiego  

(druk 501 – osoba referująca: Starosta Obornicki p. Zofia Kotecka). 

5. Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Informacje przewodniczących komisji o pracach Komisji Rady.  

7. Pytania przedstawicieli gmin oraz gości do Zarządu, Rady Powiatu, kierowników 

jednostek oraz zapytania radnych i kierowników jednostek do przedstawicieli gmin. 

Pytania do radnych Sejmiku i posłów oraz pytania radnych do kierowników jednostek. 

8. Informacja o sprawozdaniu z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach prowadzonych 

przez Powiat Obornicki za okres od dnia 1 stycznia 2022 r. do dnia 31 grudnia 2022 r. 

(druk 502 – osoba referująca: Naczelnik Wydziału  Edukacji, Sportu i Spraw 

Obywatelskich p. Krzysztof Poszwa).  

9 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia między 

Powiatem Obornickim a Miastem Zielona Góra w zakresie przeprowadzenia i zasad 

finansowania kształcenia uczniów klas wielozawodowych w zakresie teoretycznych 

przedmiotów zawodowych w Zespole Szkól i Placówek Kształcenia Zawodowego w 

Centrum Kształcenia Zawodowego w Zielonej Górze (druk 503 – osoba referująca: 

Naczelnik Wydziału  Edukacji, Sportu i Spraw Obywatelskich p. Krzysztof Poszwa). 

10. Sprawozdanie z działalności w 2022: 

• Komendy Powiatowej Policji (druk 504 – osoba referująca: Komendant Powiatowy 

Policji w Obornikach p. Wojciech Spychała), 

• Powiatowej Komendy Państwowej Straży Pożarnej (druk 505 – osoba referująca: 

Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej  

w Obornikach p. Michał Mulka), 

• Powiatowej Inspekcji Weterynaryjnej (druk 506 – osoba referująca: Powiatowy 

Lekarz Weterynarii p. Katarzyna Wesołowska). 

• Powiatowej Stacji Sanitarno- Epidemiologicznej (druk 507 – osoba referująca: 

Powiatowa Stacja Sanitarno – Epidemiologiczna p. Beata Kościelska), 

• Powiatowego Rzecznika Konsumentów (druk 508 – osoba referująca: Powiatowy 

Rzecznik Konsumentów p. Urszula Bak). 

11. Informacja o funkcjonowaniu Starostwa Powiatowego w Obornikach w 2022 roku (druk 

509 – osoba referująca: Sekretarz Powiatu p. Piotr Sitek). 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie w drodze darowizny części 

udziałów we współwłasności nieruchomości stanowiących własność Gminy Oborniki 

(druk 510 – osoba referująca: Geodeta Powiatowy Wojciech Pawlik). 

13. Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego Statutu Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Obornikach (druk 511 – osoba referująca: 

Powiatowy Rzecznik Konsumentów p. Urszula Bak). 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok (druk 512 – osoba 

referująca: Skarbnik Powiatu Joanna Konieczna). 
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15. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu 

Obornickiego na lata 2023-2034 (druk 513 – osoba referująca: Skarbnik Powiatu Joanna 

Konieczna). 

16. Interpelacje i zapytania radnych. 

17. Odpowiedzi na interpelacje radnych.  

18. Wolne głosy i oświadczenia. 

19. Informacje i komunikaty przewodniczącego Rady.  

20. Zamknięcie LXVII Sesji Rady Powiatu Obornickiego. 

 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady poinformował, że porządek obrad jest 

bez zmian i przeszedł do następnego punktu.  

 

3. Przyjęcie protokołu z LXVI sesji Rady Powiatu. 

 

Przewodniczący Rady Bogusław Janus poinformował, że protokół został przesłany do 

radnych i udostępniony w programie esesja. Następnie zapytał czy ktoś z radnych ma uwagi 

co do przedstawionego protokołu. 

Wobec braku głosów Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania nad przyjęciem 

protokołu z ostatniej sesji. 

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z LXVI sesji Rady Powiatu. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Wiesław Bartkowiak, Anna Biedna, Michał Bogacz, Błażej Cisowski, Waldemar Cyranek, 

Piotr Desperak, Mariusz Drewicz, Andrzej Ilski, Bogusław Janus, Piotr Neter, Zbigniew 

Nowak, Anna Nowicka, Agata Pasternak, Przemysław Szrama, Renata Tomaszewska, 

Katarzyna Woźniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Andrzej Okpisz 

 

Rada Powiatu Obornickiego przyjęła protokół nr LXVI. 

Wobec braku głosów Przewodniczący Rady zamknął ten punkt porządku obrad. 

 

4. Informacja o pracy Zarządu i wykonaniu uchwał Rady Powiatu Obornickiego (druk 501 – 

osoba referująca: Starosta Obornicki p. Zofia Kotecka).  

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Andrzej Okpisz 

- Waldemar Cyranek 

- Zofia Kotecka 

- Waldemar Cyranek 
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- Anna Nowicka (Ad Vocem) 

- Waldemar Cyranek 

- Anna Nowicka 

- Waldemar Cyranek 

- Zofia Kotecka 

- Bogusław Janus 

- Błażej Cisowski (Ad Vocem) 

- Bogusław Janus 

 

Przewodniczący Rady Bogusław Janus poinformował, że materiały radni otrzymali na maile 

oraz zostały udostępnione w programie esesja w druku nr 501 poprosił  Starostę Obornickiego  

o ewentualne uzupełnienie tych informacji, a radnych o zadawanie pytań do przedłożonego 

sprawozdania. 

 

Radny Andrzej Okpisz zapytał o stanowisko Zarządu w sprawie procedowanych wniosków 

radnej Anny Nowickiej oraz radnego Błażeja Cisowskiego. 

Wicestarosta Waldemar Cyranek odpowiedział, że Radna Anna Nowicka wnioskowała o 

przyspieszenie prac związanych z przebudową drogi w Zawadach oraz przegląd przepustów 

zlokalizowanych na drogach powiatowych. Poinformował, że odpowiedź powinna lada 

moment trafić do zainteresowanych i jeśli chodzi o przepusty na rowach do Dyrektor Zarządu 

Dróg dokona kontroli ich stanu. Następnie przekazał, że jeśli chodzi o drogę powiatową w 

Zawadach to został ogłoszony przetarg w tej sprawie. 

Następnie poinformował, że radny Błażej Cisowski zwrócił się z wnioskiem o ustawienie 

znaków  w miejscowości Skrzetusz przy Ochotniczej Straży Pożarnej informujących o 

wyjeździe z jednostki, dodał, że Zarząd Dróg Powiatowych już przygotowuje odpowiednią 

stosowną organizację ruchu i kiedy będzie ona gotowa znaki zostaną zamontowane. 

Następnie poinformował, że trzeci wniosek był wnioskiem Pana Łukasza Krzyśko w sprawie 

uszkodzenia przepustu w miejscowości Piotrowo. Poinformował, że w tej sprawie zostanie 

wysłane zapytanie ofertowe jaki będzie koszt naprawy.  

Radna Anna Nowicka dopytała jeszcze o remont drogi do Dąbrówki Ludomskiej, która 

również była przedmiotem wniosku. 

Wicestarosta Waldemar Cyranek odpowiedział, że remont drogi w Dąbrówce Ludomskiej nie 

jest przewidziany w budżecie powiatu na 2023 rok z powodu braku środków. 

Wobec braku dalszych głosów oraz pytań Przewodniczący Rady zamknął ten punkt porządku 

obrad i przeszedł do kolejnego. 

 

5. Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że oficjalnie był tylko na sesji Rady Miejskiej w 

Rogoźnie.  



5 

 

Wobec braku pytań do Przewodniczącego Rady zamknął on ten punkt porządku obrad. 

 

6. Informacje przewodniczących komisji o pracach Komisji Rady. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Piotr Desperak 

- Andrzej Ilski 

- Piotr Desperak 

- Anna Biedna 

- Katarzyna Woźniak 

- Mariusz Drewicz 

- Błażej Cisowski 

 

Przewodniczący poszczególnych komisji zdali swoje sprawozdania komisji odbytych w 

miesiącu lutym. 

 

Przewodniczący Rady podziękował Przewodniczącym Komisji za złożenie sprawozdań z prac 

komisji.  

Wobec braku głosów Przewodniczący Rady zamknął ten punkt porządku obrad. 

 

7. Pytania przedstawicieli gmin oraz gości do Zarządu, Rady Powiatu, kierowników jednostek 

oraz zapytania radnych i kierowników jednostek do przedstawicieli gmin. Pytania do radnych 

Sejmiku i posłów oraz pytania radnych do kierowników jednostek. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Błażej Cisowski 

- Waldemar Cyranek 

 

Przewodniczący Rady Bogusław Janus poprosił o ewentualne zadawanie pytań. 

 

Radny Błażej Cisowski zapytał o inwestycję przebudowy drogi powiatowej Józefinowo czy 

wiadomo już czy Gmina Rogoźno przekazała już jakieś pisma do Regionalnej Dyrekcji 

Ochrony Środowiska w sprawie wyżej wymienionej inwestycji. 

Wicestarosta Obornicki Waldemar Cyranek odpowiedział, że Gminy nie są zobowiązane do 

informowania Starostwa Powiatowego w tej sprawie. 

 

8. Informacja o sprawozdaniu z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach prowadzonych 

przez Powiat Obornicki za okres od dnia 1 stycznia 2022 r. do dnia 31 grudnia 2022 r. (druk 

502 – osoba referująca: Naczelnik Wydziału Edukacji, Sportu i Spraw Obywatelskich p. 

Krzysztof Poszwa). 
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W dyskusji wzięli udział: 
- Bogusław Janus 

- Krzysztof Poszwa 

 

Przewodniczący Rady Bogusław Janus poinformował, że materiały radni otrzymali na maile 

oraz zostały udostępnione w programie esesja w druku nr 502. Następnie poprosił Pana 

Naczelnika Wydziału Edukacji, Sportu i Spraw Obywatelskich Krzysztofa Poszwę o 

przedstawienie sprawozdania. 

 

Naczelnik Wydziału Edukacji, Sportu i Spraw Krzysztof Poszwa przedstawił sprawozdanie. 

 

Przewodniczący Rady Bogusław Janus podziękował Panu Naczelnikowi i prosił radnych o 

ewentualne zadawanie pytań.  

Wobec braku pytań Przewodniczący Rady zamknął ten punkt porządku obrad i przeszedł do 

kolejnego. 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia między Powiatem 

Obornickim a Miastem Zielona Góra w zakresie przeprowadzenia i zasad finansowania 

kształcenia uczniów klas wielozawodowych w zakresie teoretycznych przedmiotów 

zawodowych w Zespole Szkól i Placówek Kształcenia Zawodowego w Centrum Kształcenia 

Zawodowego w Zielonej Górze (druk 503 – osoba referująca: Naczelnik Wydziału Edukacji, 

Sportu i Spraw Obywatelskich p. Krzysztof Poszwa). 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Krzysztof Poszwa 

 

Przewodniczący Rady Bogusław Janus poinformował, że materiały w postaci projektu 

uchwały radni otrzymali na maile oraz zostały udostępnione w programie esesja w druku nr 

503. Następnie poprosił Pana Naczelnika Wydziału Edukacji, Sportu i Spraw Obywatelskich 

Krzysztofa Poszwę o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Naczelnik Wydziału Edukacji, Sportu i Spraw Krzysztof Poszwa przedstawił projekt 

uchwały. 

Przewodniczący Rady Bogusław Janus podziękował Panu Naczelnikowi i prosił radnych o 

ewentualne zadawanie pytań.  

W związku z brakiem pytań w tym temacie, Przewodniczący przeszedł do głosowania w 

sprawie przyjęcia projektu uchwały. 
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Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia między Powiatem 

Obornickim a Miastem Zielona Góra w zakresie przeprowadzenia i zasad finansowania 

kształcenia uczniów klas wielozawodowych w zakresie teoretycznych przedmiotów 

zawodowych w Zespole Szkól i Placówek Kształcenia Zawodowego w Centrum Kształcenia 

Zawodowego w Zielonej Górze.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Wiesław Bartkowiak, Anna Biedna, Michał Bogacz, Błażej Cisowski, Waldemar Cyranek, 

Piotr Desperak, Mariusz Drewicz, Andrzej Ilski, Bogusław Janus, Piotr Neter, Zbigniew 

Nowak, Anna Nowicka, Andrzej Okpisz, Agata Pasternak, Przemysław Szrama, Renata 

Tomaszewska, Katarzyna Woźniak 

 

 

Przewodniczący Rady Bogusław Janus stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Rada Powiatu podjęła Uchwałę nr LXVI/341/23 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia między Powiatem Obornickim a Miastem Zielona Góra w zakresie 

przeprowadzenia i zasad finansowania kształcenia uczniów klas wielozawodowych w 

zakresie teoretycznych przedmiotów zawodowych w Zespole Szkól i Placówek 

Kształcenia Zawodowego w Centrum Kształcenia Zawodowego w Zielonej Górze. 

W związku z brakiem wypowiedzi w tym temacie, Przewodniczący zamknął ten punkt 

porządku obrad. 

 

10. Sprawozdanie z działalności w 2022: 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Wojciech Spychała 

- Tomasz Winiarski 

- Bogusław Janus 

 

Przewodniczący Bogusław Janus poinformował, że większość sprawozdań została 

przedstawiona i omówiona na poszczególnych komisjach rady, a wcześniej została przesłana i 

udostępniona w poszczególnych numerach druku na maila do Państwa radnych oraz 

udostępniona w programie esesja. Następnie dodał, że ograniczymy się do krótkich 

wypowiedzi w tym punkcie lub ewentualnych pytań do sprawozdań. 

 

a) Komendy Powiatowej Policji (druk 504 – osoba referująca: Komendant Powiatowy Policji 

w Obornikach p. Wojciech Spychała), 

 

Komendant Powiatowy Komendy Powiatowej Policji w Obornikach Pan Wojciech Spychała 

przedstawił sprawozdanie oraz z tytuły, że przechodzi na emeryturę podziękował gorąco 
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wszystkim za wieloletnią współpracę na rzecz całego Powiatu Obornickiego. Następnie 

przedstawił nowego swojego następcę Pana Podkomisarza Tomasza Winiarskiego. 

 

b) Powiatowej Komendy Państwowej Straży Pożarnej (druk 505 – osoba referująca: 

Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Obornikach p. Michał Mulka),  

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Przemysław Olszewski 

 

Z-ca Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Obornikach Pan Przemysław 

Olszewski zdał sprawozdanie.  

Wobec braku pytań Przewodniczący Rady zamknął ten podpunkt porządku obrad.  

 

c) Powiatowej Inspekcji Weterynaryjnej (druk 506 – osoba referująca: Powiatowy Lekarz 

Weterynarii p. Katarzyna Wesołowska). 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że w związku z brakiem na sali Powiatowego Lekarza 

Weterynarii Pani Katarzyny Wesołowskiej przechodzę do następnego podpunktu. A nie 

przepraszam są głosy w dyskusji. 

Radny Błażej Cisowski zapytał dlaczego nie ma na sesji Rady Powiatu Powiatowego Lekarza 

Weterynarii, dodał, że nie było Pani Doktor również na Komisji Gospodarki i Rozwoju, gdzie 

radni mieli pytania co do sprawozdanie i nie mogą uzyskać na nie odpowiedzi. 

Przewodniczący Rady Bogusław Janus poinformował, że nie jest w stanie udzielić 

odpowiedzi, bo nie dostał żądnych informacji w tej sprawie.  

 

d) Powiatowej Stacji Sanitarno- Epidemiologicznej (druk 507 – osoba referująca: Powiatowa 

Stacja Sanitarno – Epidemiologiczna p. Beata Kościelska), 

W dyskusji wzięli udział: 
- Beata Kościelska 

 

Pani Beata Kościelska w imieniu Powiatowej Stacji Sanitarno – Epidemiologicznej zdała 

sprawozdanie za rok 2022. 

Przewodniczący Rady Bogusław Janus  poprosił o ewentualne zdawanie pytań w tej sprawie. 

Wobec braku pytań co do przedstawionego sprawozdania Przewodniczący Rady Bogusław 

Janus zamknął ten podpunkt i wobec radnych zgłoszonych do głosu udzielił im głosu. 

Radna Katarzyna Woźniak prosiła o informację dlaczego nie ma żadnego przedstawiciela ze 

służb weterynaryjnych, bo na komisji również Pani Doktor nie było. 

Przewodniczący Rady Bogusław Janus wyjaśnił, że nie dostał żadnych informacji w tej 

sprawie jak już mówił wcześniej przy pytaniu Radnego Błażeja Cisowskiego. 
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Radny Andrzej Ilski zwrócił uwagę, że powiat obornicki rolnictwem stoi dlatego było by 

dobrze, aby Przewodniczący Rady wystosował pismo do Powiatowego Lekarza Weterynarii, 

aby jednak na najbliższej sesji się pojawiła. 

 

e) Powiatowego Rzecznika Konsumentów (druk 508 – osoba referująca: Powiatowy Rzecznik 

Konsumentów p. Urszula Bak). 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Katarzyna Woźniak 

- Andrzej Ilski 

- Urszula Bak 

 

Przewodniczący Rady Bogusław Janus poprosił na wniosek Pani Urszuli Bak o ewentualne 

zadawanie pytań do przedłożonego sprawozdania. 

W związku z brakiem pytań do Powiatowego Rzecznika Konsumentów Pani Urszuli Bak 

Przewodniczący Rady Bogusław Janus ogłosił 15 minut przerwy i poinformował, że po 

przerwie obrady będzie prowadził Wiceprzewodniczący Rady Pan Michał Bogacz. 

Przerwa w obradach sesji. 

 

11. Informacja o funkcjonowaniu Starostwa Powiatowego w Obornikach w 2022 roku (druk 

509 – osoba referująca: Sekretarz Powiatu p. Piotr Sitek). 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Piotr Sitek 

- Renata Tomaszewska 

- Piotr Sitek 

- Renata Tomaszewska 

- Piotr Sitek 

- Michał Bogacz 

 

Wiceprzewodniczący Rady Michał Bogacz wznowił obrad i poprosił Pana Sekretarza Piotra 

Sitka o przedstawienie informacji na temat działalności Starostwa Powiatowego w 

Obornikach. 

Sekretarz Powiatu Piotr Sitek po krótce przedstawił funkcjonowanie Starostwa Powiatowego 

w Obornikach w druku nr 509. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Michał Bogacz podziękował za przedstawienie informacji i 

poprosił radnych o ewentualne zdawanie pytań do tego punktu. 

Radna Renata Tomaszewska zapytała czy nadal w Starostwie Powiatowym w Obornikach 

funkcjonuje tryb pracy zdalnej. 

Sekretarz Powiatu Piotr Sitek odpowiedział, że w chwili obecnej bardzo sporadycznie jest 

wykorzystywana możliwość pracy zdalnej. Dodał, że Starostwo Powiatowe w Obornikach 

jest specyficzną instytucją, która musi być na bieżąco w kontaktach z petentami. Wyjaśnił, że  
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generalnie nie będzie to stosowane, ale będzie dopuszczalne na poszczególnych 

stanowiskach. 

 

Wobec braku dalszych pytań Wiceprzewodniczący zamknął ten punkt porządku obrad i 

przeszedł do kolejnego.  

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie w drodze darowizny części 

udziałów we współwłasności nieruchomości stanowiących własność Gminy Oborniki (druk 

510 – osoba referująca: Geodeta Powiatowy Wojciech Pawlik). 

 

 

 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Monika Rasztorf-Gała 

 

Wiceprzewodniczący Rady Michał Bogacz poinformował, że materiały w postaci projektu 

uchwały radni otrzymali na maile oraz zostały udostępnione w programie esesja w druku  

nr 510. Następnie poprosił Panią Monikę Rasztorf – Gałe Naczelnika Wydziału Geodezji i 

Kartografii o przedstawienie projektu uchwały. 

Pani Naczelnik przedstawiła projekt uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Michał Bogacz podziękował Pani Naczelnik i prosił radnych o 

ewentualne zadawanie pytań. 

W związku z brakiem pytań w tym temacie, Wiceprzewodniczący przeszedł do głosowania w 

sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie w drodze darowizny części 

udziałów we współwłasności nieruchomości stanowiących własność Gminy Oborniki.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Wiesław Bartkowiak, Anna Biedna, Michał Bogacz, Waldemar Cyranek, Piotr Desperak, 

Mariusz Drewicz, Piotr Neter, Zbigniew Nowak, Anna Nowicka, Andrzej Okpisz, Agata 

Pasternak, Przemysław Szrama, Renata Tomaszewska, Katarzyna Woźniak 

NIEOBECNI (3) 

Błażej Cisowski, Andrzej Ilski, Bogusław Janus 
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Wiceprzewodniczący Rady Michał Bogacz stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 

Rada Powiatu podjęła Uchwałę nr LXVII/348/23 w sprawie wyrażenia zgody na 

przyjęcie w drodze darowizny części udziałów we współwłasności nieruchomości 

stanowiących własność Gminy Oborniki . 

 

W związku z brakiem wypowiedzi w tym temacie, Wiceprzewodniczący zamknął ten punkt 

porządku obrad. 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego Statutu Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Obornikach (druk 511 – osoba referująca: 

Powiatowy Rzecznik Konsumentów p. Urszula Bak).  

 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Urszula Bak 

 

Wiceprzewodniczący Rady Michał Bogacz poinformował, że materiały w postaci projektu 

uchwały radni otrzymali na maile oraz zostały udostępnione w programie esesja w druku nr 

511. Następnie poprosił Panią Urszulę Bak Powiatowego Rzecznika Konsumentów o 

przedstawienie projektu uchwały. 

Pani Urszula Bak Powiatowy Rzecznik Konsumentów przedstawiła projekt uchwały.  

Wiceprzewodniczący Rady Michał Bogacz podziękował Pani Rzecznik i prosił radnych o 

ewentualne zadawanie pytań. 

W związku z brakiem pytań w tym temacie, Wiceprzewodniczący przeszedł do głosowania w 

sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego Statutu Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Obornikach.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Wiesław Bartkowiak, Anna Biedna, Michał Bogacz, Waldemar Cyranek, Piotr Desperak, 

Mariusz Drewicz, Piotr Neter, Zbigniew Nowak, Anna Nowicka, Andrzej Okpisz, Agata 

Pasternak, Przemysław Szrama, Renata Tomaszewska, Katarzyna Woźniak 

NIEOBECNI (3) 

Błażej Cisowski, Andrzej Ilski, Bogusław Janus 
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Wiceprzewodniczący Rady Michał Bogacz stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 

Rada Powiatu podjęła Uchwałę nr LXVII/349/23 w sprawie ogłoszenia tekstu 

jednolitego Statutu Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w 

Obornikach. 

W związku z brakiem wypowiedzi w tym temacie, Wiceprzewodniczący Rady  zamknął ten 

punkt porządku obrad. 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok (druk 512 – osoba 

referująca: Skarbnik Powiatu Joanna Konieczna).  

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Joanna Konieczna 

- Michał Bogacz 

 

Wiceprzewodniczący Rady Michał Bogacz poinformował, że materiały w postaci projektu 

uchwały radni otrzymali na maile oraz zostały udostępnione w programie esesja w druku nr 

512. Następnie poprosił Panią Joannę Konieczną Skarbnik Powiatu o przedstawienie projektu 

uchwały wraz z autopoprawką. 

Pani Skarbnik Powiatu przedstawiła projekt uchwały.  

Wiceprzewodniczący Rady Michał Bogacz podziękował Pani Skarbnik i prosił radnych o 

ewentualne zadawanie pytań. 

W związku z brakiem pytań w tym temacie, Wiceprzewodniczący Rady przeszedł do 

głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok wraz z autopoprawką.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wiesław Bartkowiak, Anna Biedna, Michał Bogacz, Waldemar Cyranek, Piotr Desperak, 

Mariusz Drewicz, Piotr Neter, Zbigniew Nowak, Anna Nowicka, Andrzej Okpisz, Agata 

Pasternak, Renata Tomaszewska, Katarzyna Woźniak 

BRAK GŁOSU (1) 

Przemysław Szrama 

NIEOBECNI (3) 

Błażej Cisowski, Andrzej Ilski, Bogusław Janus 

 

Wiceprzewodniczący Rady Michał Bogacz stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 

Rada Powiatu podjęła Uchwałę nr LXVII/350/23 w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

na 2023 rok wraz z autopoprawką. 
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W związku z brakiem wypowiedzi w tym temacie, Wiceprzewodniczący Rady zamknął ten 

punkt porządku obrad. 

 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu 

Obornickiego na lata 2023-2034 (druk 513 – osoba referująca: Skarbnik Powiatu Joanna 

Konieczna). 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Joanna Konieczna 

- Michał Bogacz 

 

Wiceprzewodniczący Rady Michał Bogacz poinformował, że materiały w postaci projektu 

uchwały radni otrzymali na maile oraz zostały udostępnione w programie esesja w druku nr 

513. Następnie poprosił Panią Joannę Konieczną Skarbnik Powiatu o przedstawienie projektu 

uchwały wraz z autopoprawką. 

Pani Skarbnik Powiatu przedstawiła projekt uchwały.  

Wiceprzewodniczący Rady Michał Bogacz podziękował Pani Skarbnik i prosił radnych o 

ewentualne zadawanie pytań. 

W związku z brakiem pytań w tym temacie, Wiceprzewodniczący przeszedł do głosowania w 

sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu 

Obornickiego na lata 2023-2034 wraz z autopoprawką.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wiesław Bartkowiak, Anna Biedna, Michał Bogacz, Waldemar Cyranek, Piotr Desperak, 

Mariusz Drewicz, Piotr Neter, Anna Nowicka, Andrzej Okpisz, Agata Pasternak, Przemysław 

Szrama, Renata Tomaszewska, Katarzyna Woźniak 

BRAK GŁOSU (1) 

Zbigniew Nowak 

NIEOBECNI (3) 

Błażej Cisowski, Andrzej Ilski, Bogusław Janus 

 

Wiceprzewodniczący Rady Michał Bogacz stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 

Rada Powiatu podjęła Uchwałę nr LXVII/351/23 w sprawie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Powiatu Obornickiego na lata 2023-2034 wraz z autopoprawką 

W związku z brakiem wypowiedzi w tym temacie, Wiceprzewodniczący zamknął ten punkt 

porządku obrad. 
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16. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Renata Tomaszewska 

- Michał Bogacz 

 

Wiceprzewodniczący Rady Michał Bogacz poinformował, że w okresie międzysesyjnym do 

Biura Rady nie wpłynęły żadne wnioski i interpelacje. Następnie zapytał czy ktoś z radnych 

chciałby w tym temacie zabrać głos. 

Radna Renata Tomaszewska zgłosiła w imieniu Klubu radnych Nasza Gmina – Nasz Powiat 

interpelację w sprawie poprawy bezpieczeństwa na przejściach dla pieszych oraz zapytanie do 

Zarządu Powiatu Obornickiego w sprawie przebudowy drogi powiatowej Studzieniec – 

Rogoźno. 

W związku z brakiem dalszych wypowiedzi w tym temacie, Wiceprzewodniczący zamknął 

ten punkt porządku obrad. 

W związku z tym przeszedł do kolejnego porządku obrad. 

 

17. Odpowiedzi na interpelacje radnych. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Michał Bogacz poinformował, że na poprzedniej sesji nie było 

żadnych interpelacji składanych wobec powyższego nie ma również odpowiedzi. 

 

W związku z tym Wiceprzewodniczący Rady zamknął ten punkt porządku obrad. 

 

18. Wolne głosy i oświadczenia. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Waldemar Cyranek 

- Zofia Kotecka 

- Michał Bogacz 

 

Wiceprzewodniczący Rady Michał Bogacz zapytał czy ktoś z zebranych na sesji chciałby 

zabrać głos. 

Wicestarosta Waldemar Cyranek poinformował, że zakończyło się postępowanie przetargowe 

cyfrowy powiat. Dodał, że Powiat Obornicki dostał dofinansowanie  w kwocie 1.700.000 zł. 

Na dofinansowanie w związku z zakupem sprzętu informatycznego w sprawie zabezpieczenia 

bezpieczeństwa powiatu obornickiego. W dalszej kolejności poinformował, że zostało 

unieważnione postępowanie przetargowe w sprawie remontu dróg powiatowych.  

Następnie głos zabrała Pani Starosta Obornicki, która poinformowała, że można już składać 

wnioski na utylizację eternitu.  

Wiceprzewodniczący Rady zamknął ten punkt porządku obrad. 
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19. Informacje i komunikaty przewodniczącego Rady. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Michał Bogacz poinformował, że następna sesja Rady Powiatu 

odbędzie się w dniu 30 marca tj. ostatni czwartek miesiąca.  

 

Następnie zamknął ten punkt porządku obrad. 

 

 

 

 

 

 

20. Zamknięcie LXVII Sesji Rady Powiatu Obornickiego. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Michał Bogacz zamknął LXVII Sesję Rady Powiatu 

Obornickiego.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu 

(-) 

Bogusław Janus 

 

 

Przygotował(a): Katarzyna Marciniak 

Protokołował(a): Katarzyna Marciniak  

________________________________________ 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 

 


